
Sprawozdanie za okres między sesjami: 
XLIX w dn. 15.04.2024 r. do II w dn. 17.06.2024 r. 

 
1. W dniu 16 kwietnia wziąłem udział w spotkaniu w Lublińcu z p.o. Prezesem Krajowego 

Zasobu Nieruchomości Łukaszem Bałajewiczem w sprawie dalszego funkcjonowania 
spółki SIM Śląsk Północ Sp. z o.o. 

2. W dniu 18 kwietnia została odwołana Prezes SIM Śląsk Północ Agnieszka Związek. 
Jednocześnie Józef Korpak, wiceprzewodniczący rady nadzorczej, został delegowany do 
pełnienia funkcji prezesa. 

3. W dn. 19 kwietnia zostały podpisane umowy na udzielanie wsparcia finansowego dla 
powiatu strzeleckiego na 3 zadania inwestycyjne w zakresie budowy chodników: 

a. „Opracowanie dokumentacji projektowej budowy chodnika przy ul. 1 Maja 
w Kolonowskiem na odcinku łączącym ze stanicą kajakową” w wysokości 30 tys. zł, 

b. „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 2131 O ul. Arki Bożka 
w Kolonowskiem wraz z dokumentacją projektową” w wysokości 136,9 tys. zł, 

c. „Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej drogi powiatowej 2133 O 
ul. Kościuszki w Kolonowskiem na odcinku DW 463 do ul. Żeromskiego 
w Kolonowskiem” w wysokości 92 tys. zł. 

4. W dniu 22 kwietnia miało miejsce spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych. Na 
spotkaniu przedstawiono bieżące informacje z zakresu oświaty oraz ustalono dyżury 
w przedszkolach w czasie wakacji. 

5. W dniu 25 kwietnia Zastępca Burmistrza Kolonowskiego Konrad Wacławczyk uczestniczył 
w posiedzeniu Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Głównym tematem 
posiedzenia była analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu 
strzeleckiego. Informację w tym temacie przekazał obecnym na spotkaniu Komendant 
Powiatowy Policji w Strzelcach Opolskich. 

6. W dniu 6 maja odbyła się I sesja Rady Miejskiej nowej kadencji. W trakcie sesji nastąpiło 
złożenie ślubowań radnych oraz burmistrza. Został również wybrany Przewodniczący 
Rady Miejskiej Kolonowskiego, zastępca przewodniczącego oraz członkowie komisji rady 
miejskiej. 

7. W dniu 7 maja została podpisana umowa z PSP Strzelce Opolskie w zakresie udzielenia 
wsparcia finansowego dla tej instytucji w wysokości 150 tys. zł. 

8. W dniu 9 maja dokonano odbioru inwestycji pn. „Przebudowa ul. Dworcowej 
w Staniszczach Wielkich. Koszt inwestycji wyniósł ostatecznie 1 312 333,68 zł, w tym 
dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich wyniosło 848 065,50 zł.  

9. W dniu 17 maja Zastępca Burmistrza Konrad Wacławczyk uczestniczył w konferencji pn. 
„Zapylacze są ważne. Zadbaj o nie”, organizowanej przez Nadleśnictwo Zawadzkie. 
O znaczeniu pszczoły w zapylaniu roślin i o tym, jak ważną rolę pełni w ekosystemie oraz 
jak wygląda jej życie, opowiadał Zbigniew Brzeziński, zastępca nadleśniczego w 
Zawadzkim, z zamiłowania pszczelarz. 

10. W dniu 20 maja uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Powiatowo-Gminnego 
„Jedź z Nami” w Strzelcach Opolskich. Na posiedzeniu zatwierdzono sprawozdania za 
2023 r. oraz przygotowano porządek obrad na posiedzenie Zgromadzenia Związku po 
wyborach samorządowych. 

11. W dniu 27 maja uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Powiatowo-Gminnego „Jedź 
z Nami”. Na posiedzeniu dokonano zmian osobowych, w związku z wynikami wyborów 
samorządowych. Nowym przewodniczącym zgromadzenia został Wicestarosta Strzelecki 
Waldemar Bednarek, natomiast na wiceprzewodniczącego zgromadzenia wybrano 
Burmistrza Strzelec Opolskich Jana Wróblewskiego. Ponadto dokonano innych zmian 
w składach komisji.  

12. W dniu 29 maja uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Nadzorczej KGK Sp. z o.o. Na 
posiedzeniu dokonano oceny działalności oraz sprawozdań finansowych za rok 2023. 

13. W dniu 5 czerwca uczestniczyłem w Radzie Założycielskiej Strzeleckiego Klastra Energii. 
Rada nie przyjęła sprawozdania koordynatora klastra - firmy DOEKO z Krakowa 
i wyznaczyła termin do uzupełnienia materiałów. 



14. W dniu 12 czerwca nastąpiło otwarcie ofert w przetargu „Roboty drogowe na ulicach 
Pluderskiej, Krzywej, Tulipanowej, Reja oraz modernizacja nawierzchni drogi stanowiącej 
dojazd do gruntów rolnych na terenie gminy Kolonowskie”. Do przetargu wpłynęły 4 oferty. 
Najkorzystniejszą złożyła firma OLS Sp. z o.o. s.k. z Lublińca o wartości 543 465,69 zł. 

15. W dniu 14 czerwca Zastępca Burmistrza Konrad Wacławczyk uczestniczył w walnym 
zebraniu członków Opolskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej. Na zebraniu 
przedstawiono sprawozdanie merytoryczne i finansowe organizacji oraz plany na obecny 
rok. W związku z pozytywnymi opiniami sprawozdań zarząd organizacji otrzymał 
absolutorium.  

16. W dniu 16 czerwca uczestniczyłem w jubileuszu 25-lecia Zespołu Tanecznego „Figielek”, 
który miał miejsce na Przystani Amazonka.  
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